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Kalisz, 07.02.2022r.

Pan

Dariusz Grodziński
Radny

Rady Miasta Kalisza

W   związku  ze  złożoną  przez  Pana  1  lutego  2022  roku  interpelacją  w  sprawie

dostępności  Sali  Recepcyjnej  kaliskiego  ratusza  uprzejmie  wyjaśniam,  że  organizatorom

wydarzeń, którzy zwracają się z prośbą o wynajęcie sali, w pierwszej kolejności proponowane

są  inne  lokalizacje,  takie  jak  Centrum  Organizacji  Pozarządowych  przy  ul.  Babina  1,

Akcelerator Kultury przy ul. Nowy Świat 2A oraz Villa Calisia przy al. Wolności 4.

Ustawienie  mebli  na  Sali  Recepcyjnej  dostosowane  jest  po  remoncie  do  potrzeb

organizacji sesji Rady Miasta, a często oczekiwania i potrzeby wynajmujących bywają inne.

Przesuwanie i przenoszenie mebli może powodować ich uszkodzenie, zarysowania podłogi,

drzwi i futryn. Z dotychczasowych doświadczeń wiem, że podczas użytkowania sali przez

wynajmujących  dochodziło  do  różnego  rodzaju  uszkodzeń  i zabrudzeń.  Dlatego  też,

w pierwszej kolejności proponowane są wymienione powyżej lokalizacje, a Sala Recepcyjna

pozostanie miejscem, w którym odbywać się będą najważniejsze miejskie uroczystości.

                                                                                                Prezydent Miasta Kalisza
                   /…/
     Krystian Kinastowski



Kalisz, dn. 31 stycznia 2022 r.

Sz. P.
Krystian Kinastowski
Prezydent Miasta Kalisza

Interpelacja w sprawie dostępności Sali Recepcynej ratusza.

Dochodzą  do  mnie  informacje,  jakoby  ważne  wydarzenia  organizowane  przez  poważne
organizacje pozarządowe, miały utrudniony, czy wręcz zablokowany, dostęp do Sali recepcyjnej
kaliskiego ratusza.

Dotyczy  to  m.in.:  sejmiku  Kaliskiego  Okręgowego  Związku  żeglarskiego,  walnego  zebrania
Ochotniczej Straży Pożarnej w Kaliszu, czy ostatnio promocji Rocznika Kaliskiego wydawanego
przez Polskie Towarzystwo Historyczne. To przykład wydarzeń, które do remontu sali, cyklicznie
odbywały się w ratuszu, a teraz spotykają się z odmową.

Czym ten brak dostępu jest motywowany? Kiedy przywrócimy salę recepcyjna mieszkańcom? To
miejsce,  które  swoją  rangą  powinno  uświetniać  dostojne  wydarzenia  organizowane  przez
zacnych obywateli. Nie można jej zamknąć przed nimi i pozostawić tylko dla władzy.

Z poważaniem

/-/ Dariusz Grodziński

Radny Rady Miasta Kalisza


